



Concept Notulen

Vergadering

Datum 3 december 2024

Tijd: 20:00 uur

Plaats: Joffershof en online

Deelnemers:

Jaap Branderhorst, Roy Moeskops, Geert de Groot, Rob Smeets, Wim Geurts, Rein Verhoeven, Peter Rijnen, Jan Manders, Bas van Treek, Maarten Berbers, Huub Geurts, Bram Versteegen, Sjaak Versteegen, Karin Derks

Afgemeld:

Noël Deryckere, en Juul de Bont

1. **Welkom:**

Maarten opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2. **Vaststellen agenda**

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. **Notulen vorige vergadering dd. 5 november 2024**

Jan: toevoegen bij 5.5.: Discussie over coöperatie. Jan is van mening dat er geen bijdrage geheven dient te worden om iedereen de kans te geven iedereen deel te laten nemen. Het is nog te vroeg om hier een uitspraak over te doen. De invulling komt op een later tijdstip. Punt wordt t.z.t. meegenomen.

Jan: Toevoegen bij rondvraag aspect vergaderfrequentie: Volgens Jan zijn er juist argumenten de vergadering bijeen te roepen als er veel vergaderd is die maand. Dan is er nl. meer informatie te delen.

Sjaak: Kerktoren Venray is bezocht door een delegatie van de dorpsraad. Namen worden weggelaten.

Na aanpassing zijn de notulen akkoord.

Actielijst:

- Opschoon dag 2025: Rein heeft de SVG (voorheen KBO) medegedeeld dat de groengroep van de dorpsraad deze taken niet op zich gaat nemen en dat de SVG een oplossing moet zoeken binnen haar eigen geledingen. → agendapunt verwijderen
- Completeren WIU lijst. Deze is ingevuld en verzonden. → agendapunt verwijderen
- Gespreksverslag Maasheggen. Opgevraagd en verspreid. → agendapunt verwijderen.
- Brief kerkbestuur i.v.m. vervanging lampen. Bas stuurt herinnering.

- Brief meerjarenbegroting: → Via Noël is hier inmiddels antwoord op verkregen van de gemeente. → agendapunt afvoeren
- Spandoeken en borden van de carnavalsvereniging zullen in de toekomst niet meer zo vroeg geplaatst worden.

4. **Ingekomen stukken:**

Geen opmerkingen.

5. **Algemene informatie:**

5.1 Bestuurswijziging

Per heden is Rob Smeets de nieuwe penningmeester. Huub blijft lid van het dagelijks bestuur. Peter zal bijtekenen i.v.m. het vier ogen principe bij een nog nader te bepalen bedrag. In 2025 zal er meer duidelijkheid komen over de nieuwe structuur van de dorpscoöperatie.

5.2 Voorstel vergaderdata 2025

Voorstel: de eerste dinsdag van de maand, m.u.v. carnaval en zomervakantie. Dus: (7 januari), 4 februari, 1 april, 6 mei, 3 juni, 1 juli, 2 september, 7 oktober, 4 november en 3 december.

5.3 Maasheggen

Rein neemt contact op met Erik Lamers. Hij had opmerkingen over het verslag inzake het gesprek over de Maasheggen gevoerd met Igor Derks (gemeente), Jan Manders, Rein Verhoeven en Marius Grutters.

5.4 Werkgroep wonen

6 december is er een vooroverleg met de projectontwikkelaar Klaphekken.

Omgevingsdialoog vindt plaats op 10 december met bewoners van de Klaphekken en de Grotestraat..

12 december wordt de anterieure overeenkomst tussen de projectontwikkelaar van Heihoek West en de gemeente getekend.

CPO: 19 kavel geïnteresseerden. De gemeente heeft een juridische verplichting om voor gemeentegrond te zorgen. De gemeente is hier mee bezig. CPO gaat zich nu inschrijven als vereniging. Momenteel worden de wensen en mogelijkheden van de bouwers in kaart gebracht.

5.5 Werkgroep groen

Vergroening hoek Jenniskensstraat Pr. Van Oranjestraat Merletgaarde. Met de gemeente worden de mogelijkheden besproken. Deze worden ook met de aanwonenden besproken alsmede de directrice van wonen Vierlingsbeek.

De bloemenweide achter Vlasakker wordt teruggegeven aan het reguliere beheer. Dit in overleg met aanwonenden.

In het park zijn acht grote rododendrons geplant.

5.6 Aanpassing aankondigingsborden

Wim, Roy en Juul zijn hiermee bezig. Peter Verdijk is een tekst aan het maken. Ook wordt er gekeken naar de locaties. Als de inhoud en de borden van toegevoegde waarde zijn

worden ze aangepast. Deadline is 6 januari.

5.7 Terugkoppeling werksessie omgevingsfonds

Bram heeft deze bijeenkomst bezocht. Het omgevingsfonds omvatten de zonne- en windmolenprojecten die in de gemeente LvC komen. De verplichting vanuit zo'n project is dat er een bijdrage gestort wordt in het omgevingsfonds. In deze sessie is gediscussieerd hoe dit fonds verdeeld moet worden. De terugkoppeling is doorgestuurd naar iedereen. De algemeen consensus is een fonds voor de gehele gemeente. Dat betekent dat alle middelen gelijkmatig over de kernen verdeeld worden. Wij zijn het hier niet mee eens. Wij zijn van mening dat de dorpen die de "lasten" hebben van een zonne- of windpark ook de "lusten" moeten krijgen. `er zit nu 250 k in de pot en er wordt jaarlijks ongeveer 40k aan toegevoegd. Binnenkort komt er vanuit de gemeente een gedragen' voorstel. We wachten af. We moeten er ook op toezien dat dit fonds niet komt in de plaats van de huidige leefbaarheidsbudgetten.

5.8 Plaatsen snelheidssmiley?

Niko Marree wil dit eventueel wel op zich nemen. Hij wil dat er dan wel iemand van de dorpsraad bij aansluit. Rein wil zich hiervoor ook wel inzetten en neemt contact op met Niko.

1. **Rondvraag**

Sjaak: Gisteren melding gedaan van vuurwerkoverlast. Terugkoppeling is dat het geregistreerd is. Advies is om dit te blijven melden via app of site. Een oproep in de lokale media heeft volgens de vergadering geen zin.

Jan: Er is een schriftelijke evaluatie geweest over het station. De klok doet het weer, tegels zijn recht gelegd en de parkeerplaatsen aan de Overloonse zijde staan op de WIU lijst

Wim. Het bosje langs het voetbalveld wordt wederom gebruikt om blad en snoeiafval te storten. Het is niet duidelijk wat de gemeente beoogd met dit bosje. Bas vraagt bij de gemeente het beleid van dit stukje natuur.

Karin: Wat is de status van de dorpscoöperatie. Maarten geeft aan dat er al diverse bijeenkomsten zijn geweest. Op korte termijn wordt er gesproken met twee bureaus die ervaring hebben met het oprichten van een coöperatie. Dit gebeurt nog deze maand.

Bram: Roy en Bram hebben met Arten Hoebergen gesproken over het beheer van de website. Op het moment dat bekend is hoe de organisatiestructuur samen te voegen gaan we aan de ontwerptafel zitten om alle losse websites samen te voegen tot één geheel. Hiervoor zullen we dan een professionele partij gaan benaderen.

Rein: 16 december gaat Juul en Rein naar Bronlaak waar een bijeenkomst plaatsvindt inzake biologisch tuinieren.

Maarten: Wat is de bedoeling van de betonnen ballen langs de Vierlingsbeekseweg weg t.h.v. de spoorwegovergang. Niemand die het weet. Vermoedelijk heeft dit te maken met de verkeersveiligheid.

Actielijst:

Actiehouder	Actie omschrijving	Datum Herkomst	Datum afron- ding gepland
Wim/Roy/Juul	Inventarisatie en voorstel maken vervangen dorpsinformatieborden	05-11-24	06-01-25
Huub/Rob	Terugkoppeling financiële afspraken met Groeningen	03-09-24	07-01-25
Rein/Niko	Snelheids smiley	03-12-24	07-01-25
Bas	Gemeente aanschrijven over bestemming bosje langs derde veld Volharding	03-12-24	07-01-25
Bas	Brief kerkbestuur i.v.m. vervanging verlichting kerktoren. Herinnering verstuurd 09-12-2024	05-11-24	07-01-25
Rein	Contact met Erik Lamers inz. Maasheggen	03-12-24	07-01-25
Rob	Contact met Hans Pijls inz IZA project en decelaratie april-oktober	03-12-24	07-01-25
Wim	Bankje watermolen en bordje pluktuin	11-05-21	04-02-25
Noël/Huub	Organiseren rondgang Vierlingsbeek in het kader van toegankelijkheid	05-11-24	01-07-25
Werkgroep Statuten	Actualiseren van de Statuten Stichting Dorpsraad Vierlingsbeek en opstellen huishoudelijk reglement, wet WBTR en stemrecht	01-10-19	01-01-26